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Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna Världsarvet Skogskyrkogårdens 

förvaltningsplan i enlighet med detta tjänsteutlåtande. 

 

§ 11 Organistverksamhet i samband med 

begravningsceremoni 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. nämndens finansiering av nuvarande 

organistverksamhet upphör den 1 januari 2015 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2014-05-22, Dnr 1.1-852-2014. I detta ärende redovisar 

förvaltningen utredningsläget och föreslår att nämndens finansiering 

av nuvarande organistverksamhet upphör den 1 januari 2015. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. nämndens finansiering av nuvarande organistverksamhet 

upphör den 1 januari 2015 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 12 Förvaltningschefens information 

 

 Karin Söderling informerade om pågående dialog med SH 

Bygg om åtgärder för att komma tillrätta med brister av 

utbyggnaden på Bromma kyrkogård. 

 Mats Larsson informerade om problemen med taket på Nya 

krematoriet på Skogskyrkogården. Dialog pågår med 

SKANSKA och Celsing arkitektkontor. Orsaken till 

problemen har börjat klarna. Mycket talar för att yttertaket 

måste tas ned och muras upp igen. Målet är att taket skall 

vara färdigställt till årsskiftet. Förvaltningen har stöd av 

stadens juridiska avdelning i denna process för att undvika 

att kostnaderna för dessa åtgärder inte ska belasta nämnden. 

Verksamheten med kremeringar kan fortgå som planerat. 

Ekonomin i projektet är oförändrad inom ram. 
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 En ekonomisk uppföljning för nämndens verksamhet till och 

med maj 2014 dukades till nämnden. 

 Karin Söderling informerade om nationaldagsfirande vid 

Järva där förvaltningen medverkade. Det kom många frågor 

från besökare om såväl begravningsverksamheten som den 

planerade nya begravningsplatsen på Järvafältet. 

 

§ 13 Övriga frågor 

 

Lotta Gravenius (FP) frågar förvaltningen när toaletterna på Norra 

begravningsplatsen vid Stora Gravkoret är färdigrenoverade. 

Pär Westin svarar att toaletterna troligtvis kommer att vara klara 

under sommaren. 

 

Nämnden tackade för dagens studiebesök som inleddes på Råcksta 

begravningsplats och avslutades på Hässelby begravningsplats. 

 

Nämnden deltog i den särskilda ceremoni i Rosens kapell där det 

uppmärksammades att det var 50 år sedan Råcksta begravningsplats 

invigdes. 

  

Ordföranden avslutade mötet och önskade alla en trevlig och skön 

sommar och tillönskades detsamma! 

 

 


